

「交流團意向調查」

敬啟者：本校為致力擴闊學生國際視野，每年均積極組織不同類型交流團。為搜集同學對今年交流團的意向，現附上本學年交流團之初步計劃：

交流團資料	英國文化探索之旅	跨學科英語學習 ~ 新加坡交流團	台北、廈門升學及文化交流
目的	透過入讀英國學校、遊覽當地名勝及地區，豐富學生的學習經歷	到訪以英語為主要語言的新加坡，認識當地文化、歷史、生態及學習環境	透過走出校園，擴闊學生的視野，充分認識台灣的社會、經濟、文化及讓學生得知升讀台灣大學及廈門的大學資訊
日期	2017年7月2日至7月15日 (14日13夜)	2017年6月29日至7月2日 (4日3夜)	2017年4月8日至4月12日 (5日4夜)
人數	約27人	約30人	約30人
對象	中一級至中五級	全校學生	中四級及中五級
團費	約30,000港元	約6,800港元	約5,500港元 (見備註4)
負責組別	英文科	跨學科英語學習小組	公民教育組及升學就業輔導組
負責老師	伍毅慈老師、黃秀英老師	文少薇老師、郭振洋老師	李遠昌老師、王艷玲老師
備註	(1) 參加者必須出席活動簡介會和出發前說明會。 (2) 參加者必須經過面試遴選。 (3) 為鼓勵不同家庭背景學生參加此活動，獲批書簿津貼或綜援家庭的學生，可申請賽馬會全方位學習基金資助。 (4) 所有參加同學將獲教育局姊妹學校專項津貼，扣除資助後，團費約為\$3,500 - \$4,500。		

以上資料只供參考之用。

為了解各家長的意向，請於2016年11月4日(星期五)或以前填妥下列「意向調查表」逕交班主任。如有查詢，歡迎致電24645220聯絡負責老師。此奉達。

此致

貴家長

周慶中校長啟

2016年10月31日

「交流團意向調查」

回條 (請於11月4日(星期五)前交回班主任)

敬覆者：頃接來函，藉悉有關「交流團意向調查」事宜。

* 本人有興趣讓子女參加 _____ 「英國文化探索之旅」
 _____ 跨課程語文學習新加坡交流團 } (請於橫線上填寫 1-3, 1 為最有興趣)
 _____ 台北、廈門升學及文化交流

本人沒有興趣讓子女參加交流團

此覆

東華三院辛亥年總理中學校長

學生姓名：_____

班 別：_____

學 號：_____

家長簽署：_____

註： *請在合適口內✓

2016年 11 月 日

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2016-2017 Letter to Parents No.29
A Study of Preferences for Cultural Exchange Tours

31st October, 2016

Dear Parents,

Overseas exposure has become an integral part of school life in terms of developing students to think globally and act sympathetically. To provide students with such a valuable learning experience, the school is planning the following overseas cultural exchange tours this year. To facilitate better arrangement, we would like to collect your preference for them.

Details of proposed study tours are as follows.

Tours Information	British Immersion Programme	Singapore Cultural Study Tour	Taipei – Xiamen Cultural Study Tour
Aims	To have a taste of British education and culture in local schools, and to explore exciting scenic spots in England.	To expose students to an English speaking environment.	To explore different cultural experiences in the two cities and visit universities in Taipei & Xiamen.
Date	02-07-2017 – 15-07-2017 (14 days)	29-06-2017 – 02-07-2017 (4 days)	08-04-2017 – 12-04-2017 (5 days)
No. of participants	Around 27 students	Around 30 students	Around 30 students
Target	S.1 to S.5 students	All students	S.4 and S.5 students
Fee	Around HKD 30,000	Around HKD 6,800	Around HKD 5,500 (see remarks 4)
Unit/ Subject responsible	English	LAC Committee	Civic Education Unit & Career Unit
Teachers in charge	Ms. Ng Ngai Chi Ms. Wong Sau Ying	Ms. Man Siu Mei Mr. Kwok Chun Yeung	Mr. Lee Yuen Cheong Ms. Wong Yim Ling
Remarks	1. Participants are required to attend an interview for selection purpose. 2. Participants are required to attend a briefing session prior to departure. 3. To encourage more students to join the captioned tours, students currently in receipt of full or half grant provided by the Student Financial Assistance Agency or the Comprehensive Social Security Assistance may apply for subsidies from The Hong Kong Jockey Club Life-wide Learning Fund. 4. All participants will be subsidized by Sister Schools Grant (the actual fee is about \$3,500 - \$4,500).		

*** The above information is for reference only.**

Please show your preference by signing the reply slip. Should you have any questions concerning the proposed tours, please contact the teachers in charge on 24645220 during school office hours. Thank you for your attention.

Yours faithfully,

 Chow Hing-chung
 Principal

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2016-2017 Letter to Parents No.29
A Study of Preferences for Cultural Exchange Tours
Reply Slip (Please return the slip to class teacher on or before 4th November, 2016)

I have read the above information about the tours. **(Please fill in the blanks with 1-3 with 1 being the most preferred.)**

- * I am **interested** in _____ British Immersion Programme.
 _____ Singapore Cultural Study Tour.
 _____ Taipei – Xiamen Cultural Study Tour.

I am **not interested** in any of the above tours.

Student : _____
 Class : _____ ()
 Parent's Signature : _____
 Date : _____

*Please the appropriate box to show your preference.